
PROTOKÓŁ NR 35/2020

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy 

Dąbrówka, odbytego w Urzędzie Gminy Dąbrówka w dniu 12 sierpnia 2020 r.

Posiedzenie trwało od godz. 1200 do godz. 1340 

Na posiedzeniu komisji obecni byli:
1. Marcinkiewicz Andrzej - przewodniczący komisji,

2. Kuśkowska Helena - członek komisji,

3. Kłębek Krzysztof - członek komisji,

4. Rasiński Tomasz - członek komisji,

5. Bielecki Kamil - członek komisji,

6. Rosa Andrzej - członek komisji,

7. Piotr Bereda - członek komisji, 

oraz:
• Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy Dąbrówka

• Dorota Wróbel - Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,

• Ireneusz Zieliński -  Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju,

• Joanna Jabłonowska -  Kierownik Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami.

• Mateusz Kaszuba -  Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej.

• Dorota Banaś -  Kierownik referatu ds. budżetu i podatków lokalnych

Przebieg posiedzenia komisji 

Ad.l Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Andrzej Marcinkiewicz, powitał zebranych 

i poinformował, że porządek posiedzenia przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia,
2. Zmiany w uchwale w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Dąbrówka,
3. Sprawozdanie budżetowe za I półrocze Ochotniczych Straży Pożarnych,
4. Konserwacja oświetlenia,
5. Służba zdrowia,
6. Sprawy bieżące,



7. Zakończenie posiedzenia.

Zebrani nie wnieśli uwag lub pytań odnoszących się do proponowanego porządku obrad.

Ad. 2 Zmiany w uchwale w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Dąbrówka.
Wprowadzono poprawki w Regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Dąbrówka w:

Rozdziale 7 § 17
1) posiadania budynków gospodarskich przeznaczonych do chowu zwierząt;

2) kozy, zwierzęta futerkowe oraz drób mogą być utrzymywane na terenach wyłączonych 

z produkcji rolniczej wyłącznie w obiektach zamkniętych, tak aby nie mogły przedostawać się 

na drogi, tereny publiczne i przeznaczone do wspólnego użytku;

5) w przypadku pszczół miodnych urządzenia (ule) usytuowane będą w odległości nie 

mniejszej niż:

a) 15 m od granicy nieruchomości i nie mniejszej niż 20 m od budynków znajdujących się na 

innych nieruchomościach - w przypadku pasieki powyżej 15 uli;

b) 10 m od granicy nieruchomości i nie mniejszej niż 15 m od budynków znajdujących się na 

innych nieruchomościach - w przypadku pasieki do 15 uli;

c) 30 m od granicy nieruchomości w przypadku miejsc użyteczności publicznej;

- odległości wskazane w pkt 5 lit a) - c) mogą być zmniejszone za zgodą właścicieli 

sąsiednich nieruchomości.

Komisja wnioskuje o przeniesieniu projektu uchwały na kolejną sesję.
Pani Joanna Jabłonowska wyjaśniła sytuację nielegalnego złożenia styropianu w punkcie 

PSZOK Dąbrówka. Odpad został złożony przez mieszkańca Gminy Dąbrówka, który 

wchodząc na teren nikogo z pracowników o tym fakcie nie poinformował.

Ad. 3 Sprawozdanie budżetowe za I półrocze Ochotniczych Straży Pożarnych

Pani Dorota Banaś przedstawiła sprawozdanie za I półrocze ochotniczych Straży Pożarnych. 

Wydatki bieżące na plan 332 300,00 wydatkowano 150 236,43 zł.

Wydatki majątkowe (inwestycyjne) plan 400 000,00 jeszcze nie zrealizowano wydatków.

Ponadto są przewidywane wydatki na udział w akcjach ratowniczo gaśniczych dla 5 jednostek 

na kwotę 9 958,15 zł., oraz serwis urządzeń hydraulicznych LUKAS dla OSP Dąbrówka 

1 070,10 zł i OSP Lasków 5 471,04 zł. Daje to łączna kwotę 16. 499,29 zł do wydatkowania 

z paragrafu usług.



Pan Sławomir Berliński Naczelnik OSP Lasków -  poinformował, iż w wyniku wysokiej 

frekwencji podczas Wyborów Prezydenckich „Bitwy o Wozy” wygraliśmy samochód 

strażacki dla OSP Lasków.

Naczelnik OSP Lasków przedstawił parametry wozu oraz zawnioskował o kwotę 60 tyś zł na 

dalsze doposażenie samochodu.

Ze środków przeznaczonych na modernizację szkoły we Wszeborach rozdysponowano kwotę 

100000 00 zł na:

- 10000 00 zł OSP Kołaków,

- 60000 00 zł. na doposażenie samochodu OSP Lasków,

- 30000 00 zł na ewentualne wydatki.

Komisja wnioskuje o rozdysponowanie na każdą jednostkę OSP na terenie Gminy 

Dąbrówka po 2000 00 zł. na niezbędny sprzęt lub wyposażenie.

Ad. 4 Konserwacja oświetlenia.
Pan Ireneusz Zieliński przedstawił:

- modernizację oświetlenia na terenie Gminy Dąbrówka - termin realizacji zadania 

przewidziano do końca lipca bieżącego roku.

Wysłano zapytanie ofertowe do 5 firm dot. „Świadczenie usług w zakresie bieżącej 

konserwacji oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Dąbrówka”.
Do 24.07.2020 r. wpłynęły 3 oferty złożone przez następujących wykonawców:

- Zakład Produkcyjno -  Usługowo-Handlowy Elektromor Józef Wysocki,

- Elt -jar Pietrzak Jarosał,

- Instalatorstwo Elektryczne El - dom. Sp. J.

W formie przetargu została wyłoniona firma Instalatorstwo Elektryczne El-dom Sp. J, z którą 

została podpisana umowa na okres od 01.08.2020 r. do 31.12.2020 r.

Komisja wnioskuje o rozpoczęcie realizacji malowania, wyczyszczenia oświetlenia 

ulicznego (lamp) na terenie Gminy Dąbrówka.

AD. 5 Służba zdrowia
Na posiedzenie komisji została zaproszona pani dr. Moryto. Pani dr. przedstawiła wstępny 

plan rozwoju oraz współpracy z innym placówkami z Ośrodkiem Zdrowia w Dąbrówce.

Ad. 6 Sprawy bieżące.



W dalszej części posiedzenia komisja podjęła dyskusję na temat wniosków dot. światłowodu

złożonych przez mieszkańców naszej gminy do firmy Orange. Przedstawiciele firmy 

twierdzą, że wszystkie wnioski złożone przez Gminę Dąbrówka zostały zagubione. Pan Wójt

najbliższej sesji.

Ad. 7 Zakończenie posiedzenia.
Następnie Przewodniczący Komisji -  Andrzej Marcinkiewicz, mając na uwadze brak 

chętnych do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku 

posiedzenia, zakończył posiedzenie Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku 

Publicznego Rady Gminy Dąbrówka.

Na tym protokół zakończono.

zobowiązał się do wyjaśnienie całej sytuacji i przedstawienia konkretnych informacji na

1. Marcinkiewicz Andrzej

2. Kuśkowska Helena


